
Protokół nr VII/2024 
z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego, 

która odbyła się w dniu 25 września 2024 r. 
w Młodzieżowym Domu Kultury w Chodzieży

Obrady VII sesji Rady Powiatu Chodzieskiego w dniu 25 września 2024 r. w Młodzieżowym 
Domu Kultury w Chodzieży rozpoczęto o godz. 13:00. 
W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych. 
Obecni: 
1. Bartosz Burzyński
2. Kinga Buszkiewicz
3. Emil Gursz
4. Julian Hermaszczuk
5. Magdalena Jankowska
6. Mirosław Juraszek
7. Tomasz Kaczuba
8. Marcin Kita
9. Julia Kołodziejewska
10. Mateusz Krojenka
11. Jacek Łukaszczyk
12. Paulina Panek
13. Jacek Pszczółka
14. Magdalena Pytlak
15. Stanisław Tadej
16. Adrian Urbański
17. Mariusz Witczuk

1. Otwarcie sesji.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita o godz. 13:00 otworzył  obrady VII sesji Rady 
Powiatu Chodzieskiego i powitał przybyłych na sesję gości oraz radnych.
  
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił radnych o potwierdzenie swojej 
obecności na dzisiejszej sesji i stwierdził, że w sesji  bierze udział 15 radnych, co stanowi 
quorum przy którym rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że porządek dzisiejszej sesji  radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję  i zapytał, czy są jakieś propozycje dotyczące porządku 
sesji. Żadnych uwag dotyczących porządku posiedzenia nie było więc przedstawiał się on 
następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie
    między sesjami.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:
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    a) zmiany Statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży,
    b) przystąpienia do Stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego Wieku w Szamocinie,
    c) udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Floriana 
        w Chodzieży na realizację zadania pn. „Termoizolacja zabytkowego Kościoła
        pw. Św. Floriana”,
    d) zmiany uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala 
        Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu,
    e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,
    f) zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.
 7. Roczne sprawozdania z działań podejmowanych w 2023 roku na terenie Powiatu 
     Chodzieskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Nadzór Wodny 
     w Chodzieży, Obornikach, Trzciance i Wągrowcu.
 8. Interpelacje i zapytania radnych.
 9. Wolne głosy i oświadczenia.
10. Zakończenie obrad.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita stwierdził, że protokół radni otrzymali wraz 
z materiałami na sesję i zapytał, czy są uwagi do protokołu. Żadnych uwag do protokołu nie 
było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (15)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, Paulina 
Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz 
Witczuk
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk
Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
między sesjami.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali 
na piśmie wraz z materiałami na sesję i zapytał, czy w związku z tym sprawozdaniem ktoś 
z radnych ma pytania do Starosty. 
Żadnych głosów w tym punkcie posiedzenia nie było. 
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:
Pierwszym projektem była uchwała w sprawie 
a) zmiany Statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez wszystkie komisje.                                                                                                            
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Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita odczytał projekt uchwały i zapytał, czy 
są uwagi do tego projektu. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Statutu Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa 
w Chodzieży,
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (15)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, Paulina 
Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz 
Witczuk
NIEOBECNI (2)
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk
Uchwała Nr VII/36/2024 z dnia 25 września 2024 r. w sprawie zmiany Statutu Szpitala 
Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Drugim projektem była uchwała w sprawie 
b) przystąpienia do Stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego Wieku w Szamocinie,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez wszystkie komisje. 
O godz. 13:10 na sesję przybył radny Mateusz Krojenka, w związku z czym ilość radnych 
obecnych na sesji zwiększyła się do 16. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy są uwagi lub pytania do tego 
projektu. Uwag, ani pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego Wieku 
w Szamocinie, 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
NIEOBECNI (1)
Jacek Łukaszczyk
Uchwała Nr VII/37/2024 z dnia 25 września 2024 r. w sprawie przystąpienia do 
Stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego Wieku w Szamocinie została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Trzecim projektem była uchwała w sprawie 
c) udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Floriana 
w Chodzieży na realizację zadania pn. „Termoizolacja zabytkowego Kościoła 
pw. Św. Floriana”,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez wszystkie komisje.                                                                                            
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Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi  
do tego projektu. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej 
pw. Św. Floriana w Chodzieży na realizację zadania pn. „Termoizolacja zabytkowego 
Kościoła pw. Św. Floriana”,
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
NIEOBECNI (1)
Jacek Łukaszczyk
Uchwała Nr VII/38/2024 z dnia 25 września 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej 
dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Floriana w Chodzieży na realizację zadania pn. 
„Termoizolacja zabytkowego Kościoła pw. Św. Floriana” została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Kolejnym projektem była uchwała w sprawie 
d) zmiany uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala 
Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez wszystkie komisje.                                                                                                         
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi  
do tego projektu. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-
finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana Drewsa w Chodzieży na podstawie 
raportu, 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
NIEOBECNI (1)
Jacek Łukaszczyk
Uchwała Nr VII/39/2024 z dnia 25 września 2024 r. w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego im. prof. Romana 
Drewsa w Chodzieży na podstawie raportu została przez Radę Powiatu Chodzieskiego 
podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
O godz. 13:17 na sesję przybył kolejny radny Jacek Łukaszczyk, w związku z czym ilość 
radnych obecnych na sesji wynosiła 17. 

Kolejnym projektem była uchwała w sprawie 
e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,
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Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Do projektu uchwały Zarząd zgłosił autopoprawkę. 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie 
komisje.                                                                                                                             
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił Skarbnika Annę Zdziebło o 
przedstawienie autopoprawki i projektu uchwały. 
Skarbnik Anna Zdziebło przedstawiła autopoprawkę i proponowane zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego.                                                                  
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy są uwagi do 
autopoprawki. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania
Głosowano w sprawie:
przyjęcia autopoprawki do uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Chodzieskiego,
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Magdalena Jankowska, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, Mateusz Krojenka, Jacek 
Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Adrian Urbański, Mariusz 
Witczuk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Julian Hermaszczuk, Stanisław Tadej
Autopoprawka do uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik  
nr 7 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. Uwag 
nie było, przystąpiono więc do głosowania
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego wraz z autopoprawką, 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Stanisław Tadej
Uchwała Nr VII/40/2024 z dnia 25 września 2024 r. w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego 
podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Ostatnim projektem była uchwała w sprawie 
f) zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Do projektu uchwały zarząd również zgłosił 
autopoprawkę. Autopoprawka i projekt uchwały zostały pozytywnie zaopiniowane przez 
wszystkie komisje. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita Skarbnika Annę Zdziebło o przedstawienie 
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autopoprawki i projektu uchwały. 
Skarbnik Anna Zdziebło przedstawiła autopoprawkę i proponowane zmiany do uchwały 
budżetowej na rok 2024. 
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy są uwagi do 
autopoprawki. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia autopoprawki do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Magdalena Jankowska, Mirosław 
Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, Mateusz Krojenka, Jacek 
Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, Stanisław Tadej, Adrian 
Urbański, Mariusz Witczuk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Julian Hermaszczuk
Autopoprawka do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 została 
przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu.                                                                                                                                
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. Uwag 
nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 wraz z autopoprawką.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr VII/41/2024 z dnia 25 września 2024 r. w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2024została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
7. Roczne sprawozdania z działań podejmowanych w 2023 roku na terenie Powiatu 
Chodzieskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Nadzór Wodny 
w Chodzieży, Obornikach, Trzciance i Wągrowcu.                                                            
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że roczne sprawozdania z działań 
podejmowanych w 2023 roku na terenie Powiatu Chodzieskiego przez Państwowe 
Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Nadzór Wodny w Chodzieży, Obornikach, Trzciance 
i Wągrowcu radni otrzymali. 
Uwag do tych sprawozdań nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia rocznych sprawozdań z działań podejmowanych w 2023 roku na terenie Powiatu 
Chodzieskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Nadzór Wodny 
w Chodzieży, Obornikach, Trzciance i Wągrowcu. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Roczne sprawozdania z działań podejmowanych w 2023 roku na terenie Powiatu 
Chodzieskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Nadzór Wodny 
w Chodzieży, Obornikach, Trzciance i Wągrowcu zostały przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego przyjęte i stanowią odpowiednio załączniki nr 11,12,13 i 14 do niniejszego 
protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
8. Interpelacje i zapytania radnych.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że żadna interpelacja na piśmie 
nie wpłynęła i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. 
Żadnych głosów nie było, więc przystąpiono do realizacji następnego punktu porządku 
posiedzenia.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
9. Wolne głosy i oświadczenia.
Wicestarosta Mariusz Witczuk, nawiązaniu do sytuacji, która się wydarzyła półtora tygodnia 
temu na południu Polski stwierdził, że w powiecie chodzieskim dwie gminy mają partnerstwo 
na przedgórzu sudeckim w Kotlinie Kłodzkiej, Szamocin, który ma partnera w Złotym Stoku 
i gmina Chodzież, która ma partnera w Stroniu Śląskim. Obie te gminy potężnie  
zaangażowały się, z gminą Chodzież na czele, we wsparcie tych swoich partnerskich  
samorządów na południu Polski. Oni również do tej akcji się przyłączyli i podziękował za to 
zaangażowanie. Podziękował także burmistrzowi Budzynia, który również bardzo się 
zaangażował, a jest na sali, podziękował również Pani Dyrektor PCPR, bo PCPR też bardzo 
dużą zbiórkę zrobił, wszystkim jednostkom powiatowym, Starostwu Powiatowemu na czele  
z Wydziałem Organizacyjnym, który się potężnie zaangażował i kilka busów do magazynu 
w Słomkach wywieźli, szkołom i innym jednostkom, które te zbiórki robiły. Te dary  trafiały 
albo do Słomek, albo do Starostwa Powiatowego, które były segregowane i później 
przekierowane do sali w Słomakach. Te potrzeby są cały czas duże, nie są już teraz związane 
z jedzeniem, bardziej ze sprzętem technicznym. W związku z tym podziękował wszystkim 
radnym, którzy się zadeklarowali wczoraj i dzisiaj sfinalizowali to wsparcie finansowo. Będą 
kupowali dla powodzian osuszacz budowlany. Mają informacje, że potrzebne są piecyki 
elektryczne ponieważ gaz będzie tam przywrócony wiosną. Powiedział, że według 
rozezznania uda się kupić osuszacz budowlany i kilka piecyków elektrycznych. W tym 
tygodniu będzie transport z gminy, więc to zostanie przekazane i dotrze do powodzian. 
Poinformował, że zadeklarowali wykorzystanie swojego obiektu w Szamocinie, który przez 
ponad dwa lata służył mieszkańcom Ukrainy. W tej chwili zadeklarowali ten obiekt dla dzieci 
z obszarów powodziowych i są gotowi zorganizować pobyt dla grupy czterdziestoosobowej. 
Jak będą mieli sygnał z którejś z gmin, to taką akcję będą dla nich organizowali. Podziękował 
za potężny odzew mieszkańców powiatu chodzieskiego, bo to przerosło oczekiwania 
wszystkich, którzy te zbiórki materiałowe i finansowe ogłaszali i organizowali.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zwrócił uwagę, że kupując te osuszacze tutaj na 
miejscu to tutaj wydajemy te środki. Gdyby to się udało kupić u hurtowników czy 
sprzedawców tam na miejscu to by napędziło gospodarkę tam na miejscu a to jest też im 
potrzebne. 
Wicestarosta Mariusz Witczuk odpowiedział, że tam nie ma tego sprzętu a ceny są dużo 
wyższe. 
Radny Stanisław Tadej powiedział, że chciał podziękować, bo był w niedzielę nad jeziorem 
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i widział, że się podniósł poziom wody. Prawie do możliwości, bo tam dosyć nisko są stanice. 
Mśli, że to też wpłynęło w jakimś stopniu na polepszenie sytuacji, poza innymi czynnikami. 
Wyraził nadzieję byle było tak dalej. 
Radny Jacek Łukaszczyk podziękował mieszkańcom Miasta i Gminy Margonin za wielkie 
wsparcie. Wie, że gmina Chodzież i gmina Budzyń mają gminy partnerskie, ale od nich 
mieszkańcy też bardzo szybko zareagowali. Zbiórka przeszła też ich najśmielsze oczekiwania. 
Powiedział, że dary nadal są zbierane, więc można przynosić.
Wicestarosta Mariusz Witczuk wyjaśnił, że zapomniał i nie wymienił gminy Margonin ale 
również dziękuje mieszkańcom tej gminy, bo osobiście widział jak dary z gminy Margonin 
przyjeżdżały
Radny Julian Hermaszczuk poinformował, że do tych gmin, które udzielają pomocy gminie 
zaprzyjaźnionej gminy Chodzież do Stronia Śląskiego dołączyło również Białośliwie na 
wniosek Pani Wójt Gminy wiejskiej Chodzież. Zauważył, że to co się wydarzyło na południu 
Polski, to wielka tragedia i nie powinniśmy być obojętni na to co się tam dzieje, bo naszym 
obowiązkiem jest, w miarę możliwości pomóc tym, którzy tej pomocy potrzebują, ale są na 
początku jesieni. Na razie pogoda ich rozpieszcza, ale za chwilę, oby nie, będą otrzymywali 
komunikaty o wiatrach, huraganach, ponadnormatywnych opadach. Zaapelował do 
wszystkich, którzy są odpowiedzialni za zarządzanie kryzysowe żeby nie zapomnieli o 
naszym bezpieczeństwie. Ma na myśli spotkania, na których przekazuje się informacje 
dotyczące tego jakimi zapasami dysponują, czy wszystkie numery telefonów są aktualne, bo 
to się zmienia jak w kalejdoskopie. I pierwsze co zaczyna szwankować, w tego typu 
tragediach, to jest informacja. Dlatego zaapelował żeby zwrócić trochę uwagi na nasze 
bezpieczeństwo, żeby potem nie szukać przysłowiowych gwoździ czy młotków. 

10. Zakończenie obrad.
Innych głosów nie było więc Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita, wobec wyczerpania 
porządku obrad, o godz. 13:45 zamknął obrady VII sesji Rady Powiatu Chodzieskiego

                                                Przewodniczący
                                               Rady Powiatu Chodzieskiego

                                             Marcin Kita 

Protokołowała

Maria Przygocka
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